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Dear Parents, 
 
Hello again, the school year is passing very quickly. It is already November! A lot of our classes for the 
month of November will be put off until December so that we can practice for the school play in November. 
Math class and Reading class will be drama practice. 
 
We will continue to work through our core material book and practice our English. The theme for 
November is Thanksgiving, so we will have lots of fun talking about turkey’s. 
 
Song and dance- We will learn the actions and motions that go along with these songs. 
Week 1: Bus 
Week 2: Rain, Rain, Go Away 
Week 3: Rain, Rain, Go Away 
Week 4: This is the way 
 
Core Material - We will be moving onto our third unit of core material. 
Week 1- Pp, The word a, Pam can see, We can see 
Week 2- Tt, The word like, We like Sam, I like Sam 
Week 3,4- Review m, a, s, p, t, the, we, see, a, like, 
 
Reading- Each week the students will look at a different book where they will learn vocabulary in which 
they can apply and use in their everyday school life. 
Week 1:  Hog and Dog 
Week 2:  Drama Play Practice 
Week 4:  Drama Play Practice 
Week 3:  Drama Play Practice 
 
Math- Math will be replaced with Drama practice for the school play in November.  
Week 1:  Drama Play Practice 
Week 2:  Drama Play Practice 
Week 4:  Drama Play Practice 
Week 3:  Drama Play Practice 
 



Thematic Studies - This month the theme will be ‘Thanksgiving’. 
Week 1:  Indian Teepee 
Week 2:  Turkey 
Week 4:  Mayflower 
Week 3:  Autumn Tree 
 
Physical Education - We will join Monkey and Lion class for some fun and healthy exercise. The Teachers 
will setup some exciting activities for the students to develop their motor skills. 
Week 1: running race 
Week 2: Long Jump 
Week 3: Dodge Ball 
Week 4: Soccer skills 
 
Outdoor Play - Students will be allowed to play outside in the playground with Monkey and Lion class to let 
go of some energy and enhance their social skills. 
 
I hope November is as productive as October and we have an excellent drama play to show to you in 
December. 
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親愛的家長：  
        
很快的又來到十一月，在學校的日子過得真快，十一月因為有戲劇表演的活動，我們將會利用比較

多的時間練習，十一月的課程像是閱讀和數學將會延至十二月進行。 
 
 另外我們的主敎材和主題課，仍就照常，像是十一月有感恩節相信大家會玩得很開心。 
 
以下是十一月的課程進度~~~ 
 
歌謠律動方面 
        以下為每週的歌曲進度，在教唱的過程中我們會加上一些動作，讓孩子們覺得更有趣，也請家長

們多重覆播放歌謠讓孩子們聆聽！ 
Week 1: Bus 



Week 2: Rain, Rain, Go Away 
Week 3: Rain, Rain, Go Away 
Week 4: This is the way 
 
主教材方面 
         主教材的進度我們將要進入第三單元。  
Week 1- 字母 Pp, The word a, Pam can see, We can see 
Week 2- 字母 Tt, The word like, We like sam, I like Same 
Week 3,4- 複習 Review m, a, s, p, t, the, we, see, a, like, 
 
閱讀方面    
      每週將提供一本讀本，在這些讀本中將學到許多字彙，也將引導孩子們運用單字和句型在學校的

生活中。 
Week 1:  Hog and Dog 
Week 2:  戲劇表演練習 
Week 3: 戲劇表演練習 
Week 4: 戲劇表演練習 
 
體能課方面  
        我們將和獅子班、猴子班一起進行，這課程將幫助孩子們的大肌肉發展，也將由我們三班老師來

設計課程，內容將包括腳踏車的比賽或球類等活動 
Week 1: 賽跑 
Week 2: 跳躍 
Week 3: 躲避球 
Week 4: 足球技巧練習 
 
主題活動方面 
        每個月都會指定一位外國老師計畫安排一個主題活動。主題形式不限，這個月的主題將與感恩節

有關，將可以學習到感恩節的由來和進行相關活動。 
Week 1: Indian Teepee 
Week 2: Turkey 
Week 3: Mayflower 
Week 4: Autumn Tree 
 
數學方面      
       將進行戲劇表演練習。 
Week 1~4: 戲劇表演練習 
 
戶外活動方面 
           我們每天都有戶外活動時間，將會和獅子班、猴子班一起進行，除了可以讓孩子們盡情的奔跑

外，還可以認識不同班級的朋友喔！ 
 
我相信十一月會像十月一樣的精采，並期待我們會有很棒的戲劇表演呈現給你。 
                                                                                                                                 謝謝 
 
Teacher Mat 
 


